

LUNCHEON CONFERENCE

BRUSSELS - 01.10.2019

M. Pierre-Luc Desgagné a pris ses fonctions de Délégué Général du Québec à Bruxelles le 17 juin 2019. M. Desgagné est associé du groupe de droit des affaires chez Langlois avocats et membre du conseil d'administration du cabinet. Fort d'une expérience variée tant dans le milieu des affaires que dans la sphère gouvernementale et politique, il possède une expertise reconnue dans la gestion de crise et les affaires publiques.

He was previously deputy chief of staff to former Québec Premier Lucien Bouchard and a member of senior management at Hydro-Québec, where he was Vice President - Corporate Affairs and Secretary General among other positions. Mr Desgagné holds a bachelor's degree in Law from Laval University and is a member of the Québec Bar.



Founded in 2016, **Element AI** became one of the fastest growing companies in Québec. Element AI delivers AI products at scale to help people work smarter. The company turns cutting-edge research and industry expertise into off-the-shelf software that continuously learns and improves. Element AI is helping companies in supply chain and financial services gain new efficiency, productivity and better meet shifting customer expectations.

Dr Yves Lostanlen dirige actuellement l'expansion européenne de Element AI. Titulaire d'une habilitation à diriger des recherches, d'un doctorat en génie électrique et d'un MBA du MIT, Yves est toujours impliqué dans le milieu académique comme Professeur affilié à l'Université de Toronto et Senior Executive Fellow à l'Université de Waterloo, au Canada. Yves est un actif contributeur à la création d'écosystèmes d'affaires et d'innovation en Europe et en Amérique du Nord.